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Generalforsamling 2025 

Onsdag d. 26. marts 2025 kl. 18.30 

Nordfalster Svømmecenter, Nr. Alslev 

Fremmødte 25 inkl. bestyrelse 

Siddende bestyrelse:  
Jonas Harpsøe Halberg, formand  
Allan Kørup (på valg) næstformand  
Morten Nielsen, kasserer (på valg)  
Liridona Orani-Veliqi, Står for løndelen,  
Heidi Slente  
Lene Nielsen (på valg) 
Tenna Suikkanen (på valg) 
 

1. Valg af dirigent og referent Bestyrelsen foreslår Anders Müller som dirigent. Enstemmigt 
vedtaget.  
 
Bestyrelsen foreslår Allan Kørup som referent. Enstemmigt 
vedtaget.  
 
Anders Müller redegør for at Generalforsamling er lovlig varslet 
jf. vedtægterne. 

2. Bestyrelsens beretning for 
det fortløbende år 

Klubben det seneste år, sidst blandede følelser og var knap så 
hygge ligt, men i år mega hyggeligt og godt samarbejde i 
bestyrelserne og frivilligheden. 
 
Ændring og ny struktur i U afdelingen, for at højne kvaliteten i U 
afdelingen og bedre forhold fro vores trænere. Samtidigt med 
det skabet et bedre økonomisk fundament. 
 
Ændring i K hvor alle skal kunne hjælpe med officials og at alle 
udgifter dækkes af svømmerne. Igen for at skabe en bedre 
økonomi 
 
2-årigt prøve medlemskab af DGI, vi går nu ind i anden år, og 
med i et fællesskab og samarbejd for storklubber.  
 



 

Side 2 af 5 
 

Træner og K svømmer har også nydt godt af DGI 
 
Medlemsudvikling efter covid har det været svært for foreninger 
generelt som alle sportsgrene har haft. Det betød at vi sidste år 
lage et budget for vi skulle have 500 medlemmer og med vores 
fastholdelse og nye medlemmer har vi pt. 536 aktive 
medlemmer. 
 
Med i DIBU arbejde sammen med DIF, sammen med Mærsk 
McKinney Møller fonden. Så i 2023 blev Juliane ansat på halv tid 
i Svømmeklubben, og går ind i det andet år som er det andet år 
med fuld finansiering. 3 år kan man søge om hjælp eller selv 
betale ½ delen. 
Projekter: Skole OL, DIBO hold, SFO-hold, AQUA camp. 
 
I SYD er vi vilde med vand, vi har et stærkt engageret team og 
frivillige som gør vi har et godt fundament for at skabe en stærk 
forening i fremtiden. Sidst en stor tak til alle de frivillige 
 
-> Læs hele beretningen under generalforsamling 2025 
 
Kalle: Kommer man til at kigge på brugerbetalingen for K. 
Bestyrelsen: Nej ikke på nuværende tidspunkt 
 
Lisbeth: Bekymring om at der mangler træner på Voksenhold / 
sprint hold, med rigtig mange deltagere. 
Bestyrelse: Rigtig god pointe, vi tager den med videre. 
 
Sportslig beretning. 
26 mesterskabs svømmere, regional, junior og senior. Det er sat 
rigtig mange rekorder, både personlige, klub og Danske para 
rekorder. 
 
Klubben har haft 4 svømmere til hædring i Guldborgsund 

- Asta 
- Anne Marie 
- Silas 
- Noa 

 
Se den fulde sportslige beretning på generalforsamling 2025 på 
hjemmesiden 
 
 

3. Forelæggelse af årsrapport 
inkl. revideret regnskab for 

 
Sidste år stod vi med røde tal og har lavet et turn around. 



 

Side 3 af 5 
 

det forløbne år til 
godkendelse 

 
Flere penge ind gennem kontingent og flere medlemmer. 
 
Julelodder, klubmesterskaber, bambusa gjort det godt i 2024 
 
Mindre omkostning under administration i 2024, og har sparet 
hvor vi kunne 
Overskud i 2024 på 50tdk i stedet for -246tdk i 2023 
 
Regnskabet er godkendt af revisor, kasserer og formand. 
 
Se regnskab for 2024 på hjemmesiden 
 
Godkendt af forsamlingen 
 

4. Behandling af indkomne 
forslag 

 
Der er ingen indkommende forslag. 
 

5. Fastsættelse af kontingent  
Eneste ændring på i kontingenter bliver der tilføjes et 
tilmeldingsgebyr på 25kr, og det er kun på kontingentet og ikke 
på events. 
 
Se kontingentet vedtaget på generalforsamlingen 2025 på 
hjemmesiden 
 
Godkendt af forsamlingen 
 

6. Forelæggelse af 
bestyrelsens budgetforslag 
for det kommende år til 
godkendelse 

 
Vi forventer et beskeden overskud på 11tdk i 2025 
 
Se budgettet for 2025 godkendt på generalforsamlingen 2025 på 
hjemmesiden 
 

07. Valg af 
bestyrelsesmedlemmer samt 
revision: 

 
Valg af kassere ingen deltagende ønsker at stille op. Der 
indkaldes til ekstraordinær generalforsamling inden for 4 uger, 
hvis ikke der konstitueres en før. 
 
Valgt af bestyrelsesmedlemmer på ulige år. 

• Allan Kørup (genvalgt) 

• Lene Nielsen (genvalgt) 

• Tenna Suikkanen (genvalgt) 
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Valg af revisor og revisor suppleant: 

• Anders Müller genvalgt 

• Kalle Riis valgt som suppleant 
 
 
 
 
 

8. Eventuelt  
Spørgsmål: Hvordan går det med at få forældre med som 
officials? 
Svar: Der har været nogle henvendelser omkring det og vi har 
taget dialogen med dem og ingen har udmeldt sig af den grund. 
 
 
Spørgsmål: Ønske om at man hurtigere kunne komme med 
udmeldinger hvis man er official eller ej. 
Svar: Hvis vi kommer flere i K udvalget kunne det måske være 
muligt at reagere hurtigere 
 
 
Spørgsmål: Kigge ind i en official sammenkomst, event eller fest? 
Svar: Vi har gang i noget i bestyrelsen om at søge noget tilskud. 
Men kigger meget gerne på muligheden. 
 
 
Spørgsmål: Meget arbejde på få mennesker, hvis kunne lave et 
forældremøde kunne uddelegere opgaverne til stævner. 
Svar: Man kunne sagtens lave sådanne arrangementer, og der 
skal bare være nogen til at være tovholder. 
 
 
Kommentar: Støtte til de dygtige svømmere, og kan høre at det 
tit bliver omkring økonomi. Man burde samles om at være fælles 
om at skabe mere frivillighed som kan aktiveres. 
 
 
Spørgsmål: Hvordan går vi under lukningsperioden af 
svømmehallen når den skal have nyt tag? 
Svar: Vi flytter træningen til enten Nørre Alslev eller Sakskøbing. 
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Spørgsmål: Placering af banetimer til K i 3 forskellige haller, 
hvorfor? 
Svar: Vil blive for sent i Nykøbing og vi kan ikke flytte U til de 
andre haller. 
 
Årets frivillig: Tenna Suikkanen 
 

 Generalforsamlingen lukkes og der takkers for god ro og orden, 
samt indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling. 

 

 

 

Referatet er godkendt af:  

Anders Müller, dirigent  

22. marts 2024 
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